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Oversikt foreldrekontakter
8 trinn
8A (vara) Marion Sydskjør: marion@sydskjor.no
8B (hoved) Liv Hilde Lødøen: liv.hilde.lodoen@gmail.com
8C (hoved) Håvard Hågenstad Ranum: havardranum@hotmail.com
8D (vara): Magnus Often Sveen magnusveen@gmail.com
8E (hoved): Roy Harald Johansen scubaalfa@gmail.com
8F (vara): Elisabeth Sørlie elsasorl@hotmail.com

9 trinn
9 - AB Stine Therese Olsen Sjøvold: stinesjoevold@hotmail.com
9 – CD Kurt-Ole Eide: kurei@trondelagfylke.no
9 – EF Marte Haseth: marte.haseth@outlook.com

10 trinn
10 – AB Carlos Cortes Leon: ccortesleon@gmail.com
10 – CD Marion Alseth: marion@alseth.no
10– EF Trine Nevermo: trine.nevermo@trondheim.kommune.no

1. Om FAU Markaplassen
Nye representanter ønskes velkommen.
Liten gjennomgang fra rektor om hvordan FAU på Markaplassen fungerer. Vedtektene til FAU på
Markaplassen finnes på skolens egen nettside under FAU. Her finnes også referater fra siste års
møter.



2. Konstituering nytt FAU - Årsmøte
Ansvarlig Natteravn: Roy Harald Johansen og Elisabeth Sørlie
Leder FAU: Marte Haseth
Nestleder FAU: valg neste FAU møte

3. Rektors hjørne
Økonomi: Det har vært en vanskelig økonomisk periode også på Markaplassen. Skolen har måttet
ned med antall årsverk som en del av sparetiltak med 5-6 stillinger i høst. Det blir litt færre å spille
på, alt blir litt travlere og knappere.
I det store og hele er skolen til tross for dette “som før”. Det merkes at det ikke finnes like mange
hender til å følge opp ungdommer som trenger det. Samtidig er lærerne samkjørte og jobber mot
de samme målene. 10. trinn er det største trinnet skolen har hatt, disse er helt fabelaktige. Til tross
for økonomiske begrensninger, tror rektor at Markaplassen ender året i balanse.

Hvordan har det gått med 8.trinn som har mobilforbud i skoletida? Dette har gått veldig bra og er
ikke noe tema. Dette fungerer også bra på 9. trinn.

Skolen har søkt om midler til uteområdet, det er lite å ta seg til der. Har fått enda flere benker og en
slags tribune, samt kappet flere tær for å slippe inn mer lys. Det kommer også noen nye
garderobeskap på 9. trinn og noen benker. Det er sendt søknad om flere utelys.

Det er viktig at skolen fremsnakker fellesskapet, og at dugnadsånden fortsetter å leve i det
samfunnet vi lever i. Det har kommet inn saker fra enkeltforeldre som går mer på det individuelle
nivået med spørsmål om om individuelle tilpasninger for egne barn. Disse vil ikke imøtekommes.

4. Natteravn
Natteravn CRO – CRO står for Charlottenlund, Ranheim og omegn.
-Natteravn CRO med sitt styre organiserer opplegget. Markaplassen får tildelt vakter og må
sette inn navn på vaktene.
-Natteravnskoler under CRO er Hansbakken skole, Ranheim skole, Charlottenlund barne- og
ungdomsskole, Markaplassen ungdomsskole og Brundalen barneskole.

- På Markaplassen gås det vakter 8 trinn våren – 9 trinn høsten
- Erfaring fra tidligere år er at flere bør dele på arbeidet med natteravn
- Facebookgruppe



5. Erfaringer for forrige FAU
Månedlige møter, god kommunikasjon og gode erfaringsbaserte dokumenter

6. Eventuelt

Til orientering har det i den siste tiden vært noen møter i FAU møter knyttet til den generelle
økonomiske situasjonen i kommunen. Det har vært demonstrasjoner i sentrum og møter som har
vært referert til i pressen. Markaplassen FAU har signert på oppropet knyttet til denne saken.


